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ONDERWERP Schriftelijke vragen ex art. 47 RvO aan 
het College van GS, gesteld door 
P.D.E.M. Bauduin en T. Dinklo van de 
fractie van Forum voor Democratie 
betreffende Screening zonne-industrie 
op basis van de wet Bibob  
(d.d. 26-08-2019). 
 

Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Toelichting: 
In een artikel uit het FD d.d. 16 augustus j.l. wordt gemeld dat diverse gemeenten zorgen 
hebben over de integriteit van ontwikkelaars van parken met zonnepanelen. Zie: 
https://fd.nl/ondernemen/1312591/gemeenten-hebben-zorgen-over-geldstromen-in-zonneindustrie 
 
In verschillende gevallen wordt de wet Bibob toegepast op de zonne-industrie. Dit heeft te 
maken met het feit dat het een groeimarkt is en dat de toekomstige kasstromen door de 
subsidies redelijk voorspelbaar zijn. Dat trekt investeerders aan, ook uit het buitenland: 
Duitsland, Noorwegen, zelfs Chinees geld gaat naar panelen in de polder. Parken zijn 
handelswaar. 
 
De fractie van Forum voor Democratie heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen: 
1. Is GS zich ervan bewust dat subsidies voor ontwikkelaars van parken met 
zonnepanelen investeerders aantrekt wiens geldstromen niet altijd inzichtelijk zijn en 
aan de juiste eisen voldoen? 
 
2. Bent u het met ons eens dat ook bij de bouw van parken met zonnepanelen binnen 
de Provincie Utrecht, de geldstromen van de betreffende ontwikkelaars altijd 
inzichtelijk moeten zijn en aan de juiste eisen moeten voldoen? 
 
3. Vindt GS het wenselijk dat Provincie of gemeenten binnen de Provincie Utrecht, bij 
de aanleg van parken met zonnepanelen, de aanvragers van deze subsidiegelden laat 
screenen door bureau Bibob op basis van de wet Bibob? Zo nee, waarom niet? 
 
4. En als er geen screening plaatsvindt vanuit de wet Bibob, welke mechanismen gaat 
de provincie dan inzetten in samenwerking met de gemeente om te zorgen dat alleen 
betrouwbare ontwikkelaars worden geselecteerd die subsidiegelden ontvangen? 
 
5. Als een ontwikkelaar eenmaal is geselecteerd en de subsidiegelden zijn toegekend, 
wel of niet na een screening op basis van de wet Bibob, hoe zorgt de provincie in 
samenspraak met de gemeenten dan dat de subsidiegelden correct worden gebruikt, 
tijdens de looptijd van het project? 
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6. En hoe en met welke frequentie gaat GS, PS informeren over het gebruik van deze 
subsidiegelden door ontwikkelaars van parken met zonnepanelen? 
 
 
 
 
Namens de fractie van Forum voor Democratie provincie Utrecht en hoogachtend, 

 

P.D.E.M. Bauduin  

T. Dinklo 

 


